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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-14 
Rijeka,  02.07.2021. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 30. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
30. sjednica VMO Draga održana je 02.07.2021. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Usvajanje prijedloga programa rada Vijeća Mjesnog odbora Draga za 2022. god. 
2. Problem pojave divljih svinja u Dragi 
3. Komunalna problematika 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik je informirao članove Vijeća da je od Odjela za gradsku samoupravu i upravu 
pristigla uputa za Izradu prijedloga Programa rada za 2022. godinu kojom su definirani rokovi, 
obrasci i način izrade prijedloga Programa rada, te s tim u svezi i Prijedlog Financijskog plana 
vijeća mjesnih odbora za 2022. Postupak pisanja prijedloga programa rada, ocjenjivanja istih 
od strane Povjerenstva, kao i izrada financijskih planova kojima se definiraju sredstva za 
realizaciju programa, proces je koji zahtjeva duže vremensko razdoblje stoga je potrebno, u 
cilju daljnjeg kontinuiranog poslovanja i djelovanja vijeća mjesnih odbora, a u skladu sa 
poslovnim procesima donošenja prijedloga izrade Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu 
kao i projekcija za 2023. i 2024. započeti na vrijeme sa izradom prijedloga programa rada i 
financijskih planova za 2022. godinu. Stoga je potrebno sukladno uputama za prijavu 
programskih aktivnosti vijeća mjesnih odbora koje financira Odjel za gradsku samoupravu i 
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upravu za 2022. godinu izraditi Programe rada za 2022. i dostaviti ih u Odjel za gradsku 
samoupravu i upravu – Direkciju za mjesnu samoupravu zaključno do 20. srpnja 2021. godine. 
Vijeća MO usvajanjem prijedloga programa rada ujedno usvajaju i prijedlog financijskog plana 
kojim će se realizirati predloženi programi po pozicijama proračuna Grada Rijeke. 
Predsjednik moli članove Vijeća da prouče dobivene materijale, te da sagledaju dosadašnje 
realizirane programske aktivnosti Vijeća, te prema dobivenim rezultatima i izrađenim 
izvještajima pripreme moguće prijedloge i sugestije koje će pomoći pri pripremi i donošenju 
prijedloga programskih aktivnosti Vijeća MO za 2022. godinu 
Zaključak:  
VMO Draga je primilo na znanje. 
 
 
AD2 
Predsjednik upoznaje da je prisutan veliki problem u svezi pojave divljih svinja na području MO 
Draga, te se mještani svakodnevno susreću s problemom da im dolaze u dvorišta i stvaraju 
veliku štetu u vrtovima. Usmeno je predsjednik kontaktirao s gospodinom Marinkom Linićem 
zastupnikom u Skupštini i potpredsjednikom lovačkog saveza PGŽ i obavijestio da su mještani 
zatražili pomoć jer su divlje svinje viđene tijekom dana u samim dvorištima kuća. Dogovoreno 
je da se lovniku javljaju mještani te da će im on predati tekućinu koja se postavlja u vrt dvorišta 
i čiji miris odbija divlje svinje, međutim predsjednik i Vijeće se složilo da time nije riješen 
problem stoga je donesen 
Zaključak 
VMO Draga se jednoglasno složilo da je potrebno obavijestiti Lovačko društvo Jelen, Odjel 
gradske uprave za komunalni sustav, Direkciju zajedničke komunalne djelatnosti i Direkciju 
komunalnog redarstva da se hitno djeluje na lokacijama navedenim prema dojavi mještana, 
nadalje da se osiguraju hranilice van naselja, te napravi hajka kako bi se divlje svinje protjerale 
s područja Drage i na taj način umirilo pučanstvo koje svakodnevno negoduje i moli za pomoć. 
Zatraženo je da se putem lovnika utvrde eventualne štete i poduzmu ostale zakonske radnje 
kako bi se izbjegle veće štete. 
 
 
AD3 
Predsjednik informira o sljedećem: 
- Prema zatraženom u svezi daljnje komunikacije i dobivanja informacija potrebnih za 
mještane koji su se obratili iz naselja Tijani održan je sastanak u K.D. “Vodovodu i kanalizaciji“ 
na kojem su bili nazočni predsjednik, zamjenik i mještanin iz Tijana.  
Dobivena je informacija da se mještani kad pukne cijev jave K.D. “Vodovodu i kanalizaciji” i da 
se zatraži da se da se prilikom pristupanja radovima zamjeni dio cijevi od glavne cijevi do sata, 
a ne samo dodati zakrpu na napuknuće (spojnicu).  
 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prijavljeno je da je uočeno je da je u naselju 
Pod Ohrušvom preko puta kbr.9a odbačen krupni otpad (šparheti), te je prema zatraženom  
isto i uklonjeno. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prijavljeno je da je potrebno učvrsti ogradu u 
dječjem parku koji se nalazi uz Hrvatski dom Draga, 
Članovi Vijeća postavili su upit da li je dobiven odgovor kada će se prijavljeno i popraviti, a 
kako nije isto i dostavljeno, donesen je  
Zaključak 
Vijeće MO Draga se je jednoglasno složilo da se obrati Odjelu gradske uprave za komunalni 
kako bi ih obavijestilo da Vijeće želi da dobije pismenu povratnu informaciju o poduzetom po 
prijavi.  
 

 Vijeće Mjesnog odbora Draga donijelo je  
Zaključak  
Da se prema Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prosljedi sljedeće:  
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav da postoji potreba za provođenjem mjera 
deratizacije na javno prometnoj površini i ostalim javnim površinama kroz cijelu Dragu 
(prijavljeno na javnoj površini kod objekata na kraju naselja Gušć, Brig od Brodokomercovog 
dućana na javnoj površini kod kbr 57, Brig na javnoj površini u Novom naselju prema 
proširenju koje vodi do mjesnog groblja) 
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- da postoji potreba da se izvrši pometanje i pranje javno prometne površine kroz cijelu 
Dragu (glavne draške prometnice i nerazvrstane ceste kroz Dragu.) 
- da je potrebno hitno fizički ukloniti travu koja se nalazi na mreži na sjevernom dijelu 
igrališta, kao i što je zatraženo kao i metar iza mreže. Na igralištu tretirani rubni korov treba 
ukloniti kako bi se moglo pomesti i ukloniti i smeće kojeg ima na igralištu.   
- da se iz korita koji se nalaze uz Hrvatski dom Draga ukloni samonikla vegetacija kako bi 
postojeći grmovi i korita izgledala uredna. 
- da je potrebno postojeći koš od smeća koji se nalazi na sportskom igralištu očistiti. 
- da se izvedu radovi na sanaciji oštećene staze koja vodi do spomenika (oštećena dva 
kamena), a nalazi se u spomen parku Draga u ulici Brig preko puta Hrvatskog doma Draga. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


